
 

 

 

 

Side 2/2 

 (PØU alm. del spørgsmål 157) 

 

 

 

Spørgsmål 157: 

Hvor ofte har ministerbilen/-bilerne været anvendt privat de sidste 10 år? 

 

Svar: 

Af bl.a. sikkerhedsmæssige grunde føres der ikke kørebog for forsvarsministerens ministerbil, hvorfor 

departementet ikke har registreret brugen af ministerbilen gennem de sidste 10 år. Praksis på området er 

dog, at ministerbilen ikke anvendes privat.  
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